
 

 

 

 

Van :                     Fractie PvdA 

Opsteller:             Marie Beenackers- van Poppel 

Aan:                       College van B&W Cranendonck 

Betreft:                 Schriftelijke vragen op grond van artikel 39 R.V.O. aangaande plaatsing pinautomaat                

                               Centrum Maarheeze 

Datum:                 22 november 2017 

 

Geacht College, 

Op maandag 20 november j.l. werd op een ledenvergadering van de Rabobank door de directeur, de 

heer H. de Kinderen, tijdens een lezing gezegd, dat de Rabobank alles klaar had staan om z.s.m. een 

pinautomaat in Maarheeze te plaatsen in het centrum, schuin tegenover de Jumbo,  op het pleintje. 

Regelgeving rondom vergunningverlening zou er de oorzaak van zijn dat het in Maarheeze 

waarschijnlijk tot eind januari 2018 zal duren, voordat een nieuwe pin- en afstortautomaat geplaatst 

zal zijn. In Weert is e.e.a. in een veel korter tijdsbestek geregeld. 

1. Hoe kan het zijn, dat er in gemeenteland verschillende procedures gehanteerd worden, 

waardoor in de ene gemeente een pinautomaat in een kort tijdsbestek geplaatst kan worden 

en een andere gemeente van augustus tot eind januari (bijna een half jaar lang!) daarvan 

verstoken blijft? 

2. Bent u het met me eens, dat deze gang van zaken niet de schoonheidsprijs verdient? De klant 

is immers koning. Met name veel oudere mensen ervaren hiervan veel last. Bovendien doet 

het geen recht aan de eerder ingediende motie over “pinautomaten Budel-Schoot en 

Maarheeze.” Deze is na het staken van de stemmen uiteindelijk de volgende vergadering 

ingetrokken, nadat portefeuillehouder Mw. M. Vermue destijds aangegeven heeft in gesprek 

gegaan te zijn met de Rabobank hierover. 

Uiteraard realiseer ik me het verhaal van één kant gehoord te hebben, maar wil graag 

opheldering hierover hebben. Bij voorbaat hartelijk dank voor uw reactie! Met vriendelijke 

groet, 

  namens de PvdA fractie, Marie Beenackers- van Poppel 

 


